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Dagsorden/referat 
Bestyrelsesmøde 

18. juni 2016 

 
Indkaldte:  Knud Erik Øllgaard, Elin Gaba, Ane Line Johannessen, Flemming Stenum og                 
                   Peder Boudigaard Nielsen  
 
   

Emne Referat 

1) Godkendelse af referat 
fra sidste møde 

 
 Godkendt 

2) Konstituering af 
bestyrelsen, herunder 
bestyrelsens 
fremtidige virke  

Formand: Ane Line ellers ingen ændringer. 
Suppleanter inviteres med til vores fremtidige møder og 
vi håber en af dem vil kobles på opgaven som kassere, 
da Knud Erik stoppe ved udløb af hans valgperiode. 
 
Knud Erik sørger for opdatering af hjemmesiden 
(kontakte Roland) 
Knud Erik sender mailadresse på de to suppleanter. 

3) Status på dige- 
projektet mod nord. 

 
Projektet nærmer sin afslutning og det ser også fint ud 
med indbetalinger – der er pt. Modtaget fra 175 
grundejere. 
Knud Erik omdelte status på konto beholdning. 
 

4) Status på dige- 
projektet mod vest. 

Ane Line arbejder videre med at få arrangeret et møde 
med Kystinspektoratet, Landmåler og de 3 lodsejer. 

5) Forsikring/medlemska
b af 
Sommerhusejernes 
Fællesforening 

Flemming arbejder videre og tage kontakt til et 
forsikringsselskab, for at få hjælp til at gennemskue, 
hvad vores forsikring dækker og hvad den ikke dækker 
og kommer med udkast til vores fremtidige behov. 

6) Udsendelser/meddelel
ser samt indkaldelse 
af medlemmerne – 
hvad må vi jf. 
persondataloven. 

Peder styrer medlemslisten fremover og udsender 
elektroniske meddelelser/nyhedsbreve cia Bcc, så vi 
overholder Persondataloven 

7) Evt. udsendelse af 
nyhedsbrev/orienterin
gsbrev til efteråret, 
hvis det er elektronisk 
muligt. 

Tages op på næste møde 

8) Parkering forbudt på 
vore veje/fremtidig 
skiltning? 

Drøftet, men afventer, da der kan være tale om et enkelt 
stående problem. 
 
Bestyrelsen er enige om, at vi så vidt muligt ikke skal 
have en ”skilteskov” 

9) Eventuelt  
Original skøde vedr. boet efter Ruth Larsen afleveret til 
formanden. 
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Bestyrelsen vedtog, at der fremover skal være koblet 
to fra bestyrelsen på projekter. 

10)  Næste møde 
Lørdag den 13. august kl. 10:00 hos Flemming, 
Agerhønevej 8. 

 


